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پ��س از معرف��ي هيئ��ت مدي��ره و مديرعام��ل 
پرس��پوليس، حالا نوبت استقلال اس��ت. وزارت 
ورزش اين روزها ب��ه دنبال معرفي تيم مديريتي 
جديد آبي پوش��ان اس��ت. اميررضا خادم ديروز 
گف��ت وزارت در حال مذاكره ب��ا حاميان مالي و 
همچنين بررسي گزينه هاي عضويت در هيئت 
مديره استقلال اس��ت. تا هفته آينده اين نفرات 
معرفي مي شوند تا تكليف آبي پوشان هم مشخص 
ش��ود و آنها هم از بلاتكليف��ي در بيايند. آن طور 
كه از ساختمان سياه خيابان سئول شمالي خبر 
مي رسد قرار است هيئت مديره استقلال هم مانند 
پرسپوليس به صورت كلي تغيير كند و بر خلاف 
برخي گمانه زني ها خبري از حضور افراد سياسي 
در استقلال نيست و تركيب هيئت مديره آبي ها 
را افراد ورزش��ي و اقتصادي تشكيل مي دهند. با 
نزديك شدن زمان تغييرات مديريتي در استقلال 
گمانه زني ها هم بالا گرفته و شنيده مي شود علي 
فتح الله زاده در پازل جدي��د وزارت ورزش جايي 
ندارد و با معرفي هيئت مديره جديد، جاي او را يك 

مديرعامل جديد خواهد گرفت. 
    

زماني، سردار ش��هرياري، مقداد نجف ن ژاد، علي 
فتح الله زاده و منصور پورحي��دري اعضاي فعلي 
هيئت مديره استقلال هستند كه با حكم محمد 

عباس��ي وزير س��ابق وزارت ورزش به اين پست 
منصوب شده اند. حالا چند ماه بعد از آمدن دولت 
جديد قرار است وزارت ورزش تركيب جديدي را 
براي هيئت مديره استقلال بچيند، تركيبي كه با 
دولت همراه باشد. در روزهاي گذشته گمانه زني ها 
درباره اينكه تركيب هيئت مديره جديد آبي ها چه 
كساني هستند بالا گرفته است و نام هاي مختلفي 
در اين رابطه شنيده مي ش��ود. خبر مي رسد كه 
وزارت ورزش قص��د دارد حداكث��ر تا هفته آينده 
اعض��اي جديد هيئ��ت مديره را معرف��ي كند تا 
استقلالي ها از بقيه تيم ها عقب نمانند و كارشان 

را براي فصل آينده شروع كنند. 
اگرچه در روزهاي گذش��ته نام برخي چهره هاي 
سياسي مانند علي تاجرنيا عضو جبهه مشاركت 
براي حضور در هيئت مديره استقلال مطرح شده 
بود، اما از وزارت ورزش خبر مي رسد كه آنها تصميم 
دارند مانند پرس��پوليس يك تركيب اقتصادي و 
ورزش��ي را انتخاب كنند. علاوه بر اين، با توجه به 
ممنوعيت حضور دو شغله ها در هيئت مديره هاي 
سرخابي گفته مي شود كه در تركيب جديد خبري 
از نماينده هاي مجلس نخواهد بود. دوشنبه شب 
بود كه جلالي رئي��س مركز پژوهش هاي مجلس 
روي خط برنامه 90 آم��د و در اين باره گفت: » ما 
مخالف حضور نمايندگان در هيئت مديره تيم ها 

هس��تيم. مي دانيم وزير ورزش زير فش��ار است. 
آقايان سياسي بگذارند ورزش��ي ها ورزش را اداره 
كنند.«  نجف نژاد و زماني دو نماينده مجلس كه 
عضو هيئت مديره هستند و با اين شرايط به نظر 
مي رسد آنها بايد خودش��ان را براي خداحافظي 
آماده كنند، هر چند شايعاتي شنيده مي شود كه 
نجف نژاد به دنبال لابي ك��ردن و حضور دوباره در 

هيئت مديره استقلال است. 
با وجود اين، همان طور كه اشاره شد قرار است همان 
نسخه پرسپوليس براي استقلال هم پيچيده شود. 
جواد قراب يكي از بازيكنان قديمي استقلال از جمله 
گزينه هاي وزارت براي عضويت در هيئت مديره اين 
تيم است. همچنين در روزهاي گذشته خبرهايي 
مبني بر بازگش��ت علي انصاري مالك متمول بازار 
مبل و موبايل ايران هم شنيده مي شد، اما او گزينه 
اول وزارت ورزش براي س��اپورت مالي اس��تقلال 
نيس��ت و خادم ابتدا به دنبال مذاك��ره گزينه هاي 
ديگري است. درباره س��اير گزينه ها هنوز خبري 
منتشر نشده و وزارت ورزش با چراغ خاموش باب 
مذاكره با نفرات مورد نظرش را باز كرده، اما هنوز به 

جمع بندي نهايي نرسيده است. 
    

هر چند درباره كانديداهاي حضور در هيئت مديره 
اس��تقلال نام هاي زيادي به بيرون درز نكرده، اما 

درباره مديرعامل آينده اس��تقلال بازار شايعات 
داغ تر اس��ت و هرچه موعد معرفي هيئت مديره 
از سوي وزارت ورزش نزديك تر مي شود، نام هاي 
بيشتري مطرح مي ش��ود. با اين حال آن چيزي 
كه شنيده مي ش��ود تقريباً قطعي است بركناري 
علي فتح الله زاده اس��ت. وزارت ورزش تمايلي به 
ادامه همكاري با فتح الله زاده ندارد و صحبت هاي 
ديروز مديرعامل استقلال هم نشان مي دهد كه او 
خودش هم به اين نتيجه رسيده كه بايد جايش را 
به مديرعامل جديدي بدهد. فتح الله زاده ديروز به 
ايسنا گفت: » روحيه بسيار خوبي دارم. اگر از اين 
باشگاه بروم به ميان س��كوها خواهم رفت و تيم 
محبوب خود را تشويق مي كنم. مطمئن باشند من 
اهل جار و جنجال نيستم و اگر از اين باشگاه بروم نه 
تنها عليه آنها موضع نمي گيرم، بلكه حاضرم به آنها 
نيز كمك كنم. من در جريان چند گروهي كه براي 
آمدن به استقلال تلاش مي كنند، هستم. البته اگر 
وزارت ورزش كسي را براي مديرعاملي باشگاه پيدا 
نكرد، من حاضرم به عنوان مديرعامل در خدمت 

باشگاه استقلال باقي بمانم. «
با وجود ت��لاش فتح الله زاده ب��راي جلب رضايت 
وزارت ورزش، اين وزارتخانه رايزني با مديران مورد 
نظرش را براي مديرعاملي اس��تقلال آغاز كرده 
است. گفته مي شود محمد رضا ساكت مديرعامل 
سابق سپاهان يكي از افرادي است كه وزارت با او 
در اين رابطه مذاكره كرده است. او البته انتخابش به 
عنوان مديرعامل استقلال را رد كرد. ساكت ديروز 
به تسنيم گفت: »اين موضوع صحت ندارد و هيچ 
صحبتي براي حضور من در استقلال نشده است. 
اگر مي خواستم مسئوليت باش��گاهي را به عهده 
بگيرم و به عنوان مديرعامل كار كنم، پيش از اين 
مديرعاملي باشگاه پرس��پوليس به من پيشنهاد 

شده بود و همان را قبول مي كردم. «
محمد حسين قريب هم يكي ديگر از گزينه هاي 
جدي مديرعاملي استقلال اس��ت. قريب از سال 
1382 تا سال 1384 مديرعاملي باشگاه استقلال 
را برعهده داشت و همچنين در سال 84 بار ديگر 
به مدت يك س��ال اين س��مت را عهده دار شد. او 
ديروز در پاسخ به اين سؤال كه آيا صحت دارد كه 
به او مديرعاملي آبي پوشان تهراني پيشنهاد شده 
است، به ايسنا گفت: » حالا در اين باره بعداً صحبت 
مي كنيم، اما خوب است كه فقط يك التماس دعاي 
ويژه داشته باشيم )خنده(. «س��ردار شهرياري و 
همچنين كردنوري هم ديگر گزينه هايي هستند 
كه وزارت ورزش روي آنها براي مديرعاملي استقلال 
نظر دارد. با تمام اينها بايد تا هفته آينده منتظر ماند 
تا با معرفي هيئت مديره جديد، از مديرعامل جديد 

استقلال هم رونمايي شود. 
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  چـهـره ها /شيوا نوروزي

نخستين ديدار حساس از دور برگشت نيمه نهايي ليگ قهرمانان 
اروپا در حالي برگزار ش�د ك�ه در بازي رفت ش�اگردان آنچلوتي 
توانسته بودند درسانتياگو برنابئو با نتيجه يك بر صفر به پيروزي 
برسند و در ديدار برگشت هم موفق شدند با چهار گل تيم قدرتمند 

آلماني را از پيش رو بردارند و مقتدرانه راهي ديدار نهايي شوند. 
اين بازي كه در ورزشگاه 66 نفري ورزشگاه آليانس آرنا برگزار شد در ابتدا 
تصور مي ش��د بايرني ها بازي خوبي را به نمايش مي گذارند، اما گل دقيقه 
16 راموس شوك عجيبي را به بازيكنان بايرن وارد كرد. اين شوك به حدي 
بود كه بازيكنان بايرن تا دقايقي ت��وپ و ميدان را گم كرده بودند و همين 
كافي بود تا چهار دقيقه بعد راموس دوباره گلزني كند و سكوت مرگباري 
بر ورزشگاه حاكم ش��ود.  در ادامه دفاع فوق العاده رئال باعث شد بايرن با 
وجود اينكه مالكيت توپ را در اختيار داشت نتواند موقعيتي روي دروازه 
اين تيم ايجاد كند. شاگردان آنجلوتي كه مي دانستند بايرن چيزي براي از 
دست دادن ندارد سعي در ضد حمله بودند تا اينكه در دقيقه 34 روي يك 
ضد حمله، رونالدو با پاس طلايي بيل توانس��ت گل سوم را به ثمر برساند. 
رونالدو با اين گل تعداد گل هاي خود را در اين فصل ليگ قهرمانان به عدد 
15 رساند تا ركورد بيشترين تعداد گل در يك فصل اين رقابت ها را بشكند.  
اما بازهم اين پايان كار نبود، چرا كه رونالدو در دقيقه 90 از روي يك ضربه 
كاشته در پشت محوطه جريمه گل چهارم را در حالي كه خط دفاع بايرن 
به هوا پريده بود ب��ا زيركي توپ را از زير پاهاي خ��ط دفاعي به تور دروازه 
بايرن چسباند تا باواريايي ها شكست س��نگيني را در خانه متحمل شوند.   
كريستيانو رونالدو نيز با اين دو گلي كه به ثمر رساند، در جدول گلزنان ليگ 
قهرمانان اروپا 16 گله شد تا ضمن شكس��تن ركورد 14 گل ليونل مسي، 
ركوردي جديد از خود خلق كند.  به اين ترتيب رئال مادريد در مجموع دو 
ديدار رفت و برگشت بايرن مونيخ مدافع عنوان قهرماني رقابت ها را با نتيجه 
5 بر صفر شكست داد و بعد از 12 سال به فينال اين رقابت ها رسيد. رئال در 

سه فصل گذشته در مرحله نيمه نهايي رقابت ها حذف شده بود. 
   آنچلوتي: برابر بايرن بي نقص بوديم 

سرمربي رئال مادريد با رضايت از نتيجه  كسب شده برابر بايرن  مونيخ، 
نمايش بازيكنان تيمش را كاملًا بي نقص و عالي توصيف كرد. آنچلوتي 
با اشاره به اينكه در اين بازي شگفت زده نش��دم، اظهار داشت: نمايش 
بي نظيري از خودمان نش��ان داديم. تمام اعضاي تيم متحد بودند تا به 
فينال راه پي��دا كنيم. از نمايش بازيكنانم كاملًا راضي هس��تم؛ چراكه 
بازي بي نقصي را به نمايش گذاش��تيم. البته از نمايش بازيكنان تيمم 
اصلا شگفت زده نشدم. چراكه بازيكنانم امسال در اكثر بازي هاي ليگ 
قهرمانان اروپا نمايش خوبي داشتند. اكنون همه ما خوشحال هستيم 
كه توانسته ايم به فينال راه يابيم. كارلو آنچلوتي درباره اينكه دوست دارد 

چه تيمي در ديدار نهايي ليگ قهرمانان اروپا بازي كند، گفت: نمي دانم 
در ديگر ديدار مرحله نيمه نهايي چه اتفاقاتي خواهد افتاد. چلسي تيمي 
باتجربه است و ما تيم بسيار قدرتمند. آتلتيكو مادريد نيز در اين فصل 
تيم قدرتمندي بوده اس��ت كه در صدر جدول ليگا قرار دارد و روبه رو 
شدن با آنها نيز چالش مهمي براي ماست. مهم نيست با چه تيمي روبه رو 

مي شويم. در هر دو صورت بايد براي كسب پيروزي بجنگيم. 
   گوارديولا: تلخ ترين شكست  دوران مربيگري  ام بود

س��رمربي بايرن مونيخ شكس��ت براب��ر رئال مادريد را يك��ي از تلخ ترين 
شكست هاي دوران مربيگري  خود مي داند. گوآرديولا، پس از قبول شكست 
تحقيرآميز برابر رئال مادريد گفت: بازي بسيار بدي را به نمايش گذاشتيم 
و من مسئول آن هس��تم. بايد شكس��ت برابر رئال مادريد را به فراموشي 
بسپاريم، زيرا توانستيم تجربه گرانبهايي از بازي برابر تيم بزرگي همچون 
رئال مادريد به دست آوريم. در كل دليل شكست ما برابر رئال مادريد اين 
بود كه بازي با توپ ما نسبت به آنها خيلي كم بود. اگر نتوانيد برابر تيمي مثل 

رئال مادريد بازي را در كنترل خود در آوريد، شانس برنده شدن نداريد. 
   رونالدو: رئال شايستگي فيناليست شدن را داشت

ستاره پرتغالي رئال مادريد معتقد است تيمش با شايستگي راهي فينال 
ليگ قهرمانان اروپا شده است. رونالدو پس از دو گلي كه به ثمر رساند 
گفت:عملكرد بسيار خوبي به نمايش گذاشتيم و شايستگي رسيدن به 
فينال را داشتيم. مدت ها در نيمه نهايي حذف مي شديم و اين مسئله 
برايمان آزاردهنده شده بود. رونالدو با اش��اره به اينكه توانسته ركورد 
ليگ قهرمانان را هم از آن خود كند، اظهار داشت: با دو گلي كه در اين 
مسابقه زدم، 16 گله شدم و توانس��تم ركورد 14 گله مسي را بشكنم. 
البته من به دنبال اين ركورد بودم و مي دانستم كه به يك گل نياز دارم، 
اما اگر اين اتفاق نمي افتاد، ديوانه نمي  شدم. به هر حال در آن لحظه بيل 
توپ فوق العاده اي را برايم ارسال كرد. واقعاً بايد بگويم كه تمام تيم به 

من كمك كردند تا گلزني كنم. 
   راموس: ليگ قهرمانان يك گل مقابل بايرن به من بدهكار بود

مدافع رئال مادريد اعلام كرد ليگ قهرمانان يك گل مقابل بايرن مونيخ 
به او بدهكار بوده است. سرخيو راموس كه دو گل از چهار تيمش برابر 
بايرن را به ثمر رس��انده بود، گفت: حقيقت اين است كه گل هاي من 
كم اهميت  بود، چراكه تيم مهم ترين چيز اس��ت البته گلزني براي هر 
بازيكني لذت بخش است و دو گلي كه در اين مسابقه زدم، رويا بود. در 

كل بازي بي عيب و نقصي را انجام داديم.

آبي ها در انتظار خانه تكاني
هيئت مديره و مديرعامل جديد استقلال هفته آينده معرفي مي شوند

قرارداد فدراس��يون فوتب��ال با اسپانس��ر تيم ملي يكي از آن دس��ت 
قراردادهاي عجيبي است كه شايد هرگز ته و توي آن در نيايد و مشخص 
نشود مفاد آن از چه قرار است. اما هر چه كه هست، كفه ترازو به سمت 
فدراسيون سنگين نيست كه آل اشپورت به هر شكلي كه مي خواهد با 

فدراسيون و تيم ملي تا مي كند. 
درست است ماجراي كرش با اسپانسر مشكل و مسئله شخصي است، اما 
واقعيت آن است كه در اين بين برخي اعتراضات كرش حتي اگر بي ربط 
به دعواهاي شخصي او با اسپانسر نباشد هم پر بي راه نيست، اما سكوت 
فدراسيون در خصوص اين اعتراضات كرش به اسپانسر و موضع گيري هاي 
اسپانسر برابر سرمربي تيم ملي هم جالب تر است؛ موضع گيري هايي كه 
نشان مي دهد زبان فدراسيون تحت هيچ شرايطي برابر اسپانسر تيم ملي 

دراز نيست و همواره اين اسپانسر است كه حرفش را پيش مي برد!
اين را نه از حرف هاي كرش كه از حرف هاي شخص كفاشيان مي توان 
فهميد.  وقتي كه گفته مي ش��ود اسپانس��ر تنها يك دست گرمكن به 
اعضاي تيم ملي براي اردوي آفريقاي جنوبي داده است و اسپانسر در 
مقابل اين اعتراض به جاي آنكه بگويد چند دس��ت گرمكن براي تيم 
ملي تهيه ك��رد، از وزن گرمكن ها مي گويد و تأكي��د مي كند كه 700 
كيلو گرم گرمكن براي تيم ملي در نظر گرفته است، گويي كه دارد ميزان 
مواد خوراكي تيم ملي را محاسبه مي كند. گفتن وزن گرمكن هاي در 
نظر گرفته براي اردوي آفريقاي جنوبي ب��ه جاي تعداد آن، يك نقطه 
تاريك ديگر در پرونده اسپانسري است كه سؤالات زيادي در خصوص 
قرارداد آن با فدراس��يون وجود دارد؛ اسپانسري كه قاعدتا وظيفه اش 
تأمين لباس ها و گرمكن بازيكنان اس��ت. اما وقتي كم و كاس��تي اين 
اسپانسر با اعتراض سرمربي تيم ملي مواجه مي شود، كفاشيان مانند 
هميشه پشت اسپانس��ر در مي آيد و مدعي مي ش��ود كه آل اشپورت 
مجاني گرمكن ها و پوش��اك تيم ملي را تهيه كرده اس��ت. حال آنكه 
يكي از وظايف اسپانس��ر تيم ملي همين تهيه پوشاك تيم است و قرار 
هم نيست بابت آن وجهي دريافت كند. اما اينكه چرا كفاشيان تأكيد 
دارد اسپانسر گرمكن ها را به طور مجاني در اختيار تيم ملي قرارداده از 
آن موارد جالب و سؤال برانگيزي است كه البته نمي توان منتظر پاسخ 

دقيقي در خصوص آن بود. 
كوتاه بودن زبان فدراسيون برابر اسپانسر تيم ملي و كم وكاستي هاي آن 
بي شك به نوع قرارداد في ما بين آنها مربوط مي شود. قراردادي كه اين 
اجازه را به اسپانسر مي دهد بي هيچ دغدغه اي هر گونه كه مي خواهد 
كار كند و هيچ نگراني نيز بابت كم كاري ها و كاستي هايش نيز نداشته 
باشد. چراكه با اطمينان از مفاد قرارداد خود مي داند فدراسيون تحت هر 
شرايطي چتر حمايت خود را از سر آن بر نمي دارد. حتي اگر تيم ملي را 
تنها با يك دست گرمكن روانه آفريقاي جنوبي كرده باشد و در پاسخ به 

اعتراض كرش هم به جاي تعداد گرمكن ها، از وزن آنها بگويد.
با اين حساب و با توجه به آنكه گويا قرار نيست اسپانسر تيم ملي هيچ 
حسابي بابت كم كاري هايش پس بدهد، بايد منتظر اتفاقاتي به مراتب 
بدتر از كمب��ود گرمكن در اردوي اين تيم بود و چه بس��ا اين مس��ئله 
به مشكلي اساس��ي در برزيل براي تيم ملي تبديل شود. خصوصاً كه 
اختلافات شخصي اسپانسر با كرش نيز مانع از آن مي شود كه سرمربي 

تيم ملي چشم روي اشتباهات اسپانسر ببندد. 
مقصر اصلي همه اين ماجراها، حتي اختلافات شخصي اسپانسر و كرش 
تنها شخص كفاشيان اس��ت كه به جاي مديريت درست اين ماجرا، با 
توجه به نحوه عقد قرارداد با آل اشپورت كه شايد روزي صدايش در آيد 
كه چيزي از قرارداد تركمنچاي كم ندارد، اگر بخواهد هم نمي تواند با 
ميانجيگري اين مسئله را ختم به خير كند. چراكه گويا چاره اي ندارد 
جز اينكه در هر ماجرايي پشت اسپانسر را بگيرد و همين مسئله كار را 
كم كم به جاهاي باريك مي كشاند. به هر حال از قراردادي كه معرفتي 
بسته مي ش��ود) طبق گفته هاي قبلي كفاش��يان كه تأكيد داشت در 
زماني كه هيچ اسپانسري از تيم ملي حمايت نكرده بود آل اشپورت پا 
پيش گذاشته بود و حالا درست نيست كه با اين شركت ادامه همكاري 

ندهند!( بيش از اين هم نمي توان انتظار داشت.

صعود مقتدرانه رئال مادريد به فينال ليگ قهرمانان   

نقره داغ بايرن در آليانس 
 چرا زبان فدراسيون 

برابر اسپانسر كوتاه است؟!

دنيا حيدري

3 شرط كرش كه رحمتي نپذيرفته بود
موضوع خداحافظ��ي مهدي رحمتي از تيم ملي اي��ن روزها دوباره در 
رسانه ها مطرح ش��ده. رحمتي حتي مدعي ش��ده در اين باره فايلي از 
كفاشيان دارد كه در صورت لزوم آن را در اختيار رسانه قرار مي دهد. با 
اين حال شواهد نشان مي دهد رحمتي مقصر اصلي است. در شرايطي 
كه كس��ي فكرش را نمي كرد اين بازيكن خبر خداحافظي اش را اعلام 
كرد. كرش هم هرگز حاضر نش��د دنب��ال بازيكني كه هيچ 
علاقه اي به پوش��يدن پيراهن ملي ندارد، ب��رود. كارلوس 
كرش براي بازگشت او سه شرط گذاشت: رحمتي در نامه اي 
به فدراسيون فوتبال اعلام عذرخواهي كند، در متن 
مكتوب مشابهي از تمامي اعضاي كادر فني تيم 
ملي پوزش بخواهد و در صورت انجام دو مورد 
بالا و جلب نظر كرش، رحمتي در تمرين تيم 
ملي فوتبال حاضر شده و از همه بازيكنان 
عذرخواهي كند. منته��ا مهدي رحمتي 
فقط به يك خداحافظي خشك و خالي 
آن هم در تلويزيون اكتفا كرد و هنوز كه 
هنوز اس��ت اين دروازه بان همه را مقصر 

مي داند به غير از خودش!

پايين آمدن قراردادها ابلاغ وزارت ورزش است
 حميد استيلي كاهش دستمزد بازيكنان را دستور وزارت ورزش خواند. 
س��خنگوي باش��گاه پرس��پوليس ابراز اميدواري كرد با تغيير شرايط، 
هواداران در فصل جديد اس��تقبال خوبي از بازي هاي اين تيم داش��ته 
باشند: در چند سال گذشته هواداران ما اس��تقبال خوبي از بازي هاي 
ليگ به عمل نياوردند و مي خواهيم كاري كنيم كه اعتماد هواداران را 
جلب كنيم. هر چقدر بيش��تر با آنها صاف و صادق باشيم آنها بيشتر به 

ما اعتماد مي كنند. قصد داريم براي فصل بعد كادر فني و 
اكثر بازيكنان را حفظ كنيم تا به آرامشي كه مدنظر هيئت 
مديره و هواداران است، دست پيدا كنيم. وزارت ورزش و 

جوانان نه تنها به پرسپوليس كه به تمام تيم ها ابلاغ 
كرده رقم هاي پرداختي به بازيكنان پايين بيايد. در 
برنامه »90« هم مردم به كاهش ارقام قراردادها 
رأي داده اند. در اين شرايط بازيكنان هم مقصر 
نيس��تند. 90 درصد از باش��گاه هاي ما بدهي 
دارند و وقتي بازيكني به پولش نرس��د، عليه 
مدير مصاحبه مي كند كه اين مس��ائل باعث 
بي اخلاقي مي ش��ود. برنامه داريم كه حداقل 

يك جام داخلي را در فصل آينده به دست بياوريم.

باخت در بازي هاي تداركاتي مهم نيست
اوسيانو دستيار پرتغالي كرش پس از باخت ايران برابر صدرنشين ليگ آفريقاي جنوبي آمادگي بازيكنان 
ايران را مهم ترين هدف كادر فني ناميد و گفت: در تلاش هستيم تا شرايط فيزيكي و سطح آمادگي بدني 
بازيكنان را افزايش دهيم و آنها را به حالت ايده  آل جام جهاني نزديك كنيم، چراكه در اين مسابقات سطح 
آمادگي بدني بازيكنان تيم هاي حاضر، عامل بسيار تاثيرگذاري بر نتيجه گيري تيم ها است. دغدغه اصلي 
ما در اين اردو ش��يوه هاي بهبود ش��رايط بدني بازيكنان بود و در كنار آن هم توجه 
ويژه اي به برنامه هاي تاكتيكي و هماهنگي بين بازيكنان داشتيم. فكر مي كنم 
بازيكنان با همه وجود مي خواهند پيشرفت كنند. اين همان چيزي است كه براي 
كادر فني كاملًا مشهود است. در واقع ديدارهاي درون اردويي را براي برد و باخت 
انجام نمي دهيم و نتيجه بازي ها براي ما مهم نيست. هدف ما اين بود كه بازيكنان 
در شرايط آب و هوايي يك كش��ور آفريقايي قرار بگيرند و تجربه بازي با 
بازيكنان آفريقايي را كسب كنند. به نظر من اين اردو اولين مرحله از 

آشنايي بازيكنان با سبك بازي بازيكنان آفريقايي بود. 

يا تركيب را خودم انتخاب مي كنم يا مي روم
محمد بنا احتمال كناره گيري اش از تيم ملي كش��تي فرنگي را رد نكرد. عنوان سومي فرنگي كاران 
ايران در آسيا مقامي نبود كه خيلي ها انتظارش را مي كشيدند. پس از كسب اين مقام بود كه انتقادها 
از تيم كشتي فرنگي بالا گرفت، انتقادهايي كه اعصاب سرمربي تيم ملي را به هم ريخته. تا آنجا كه 
بنا در بازگشت از مسابقات قهرماني آسيا، تلويحا اعلام كرد كه قصد دارد خارج از فرآيند انتخاب تيم 

ملي عمل كند، در غير اين صورت شايد تيم ملي را رها كند: »همه كساني كه 
كارشناس كشتي هس��تند مي دانند كه هركس غير از ما بود با اين تيم يك 
مدال برنز هم در آسيا نمي گرفت. هنوز شرايط من براي ادامه كار مشخص 
نيست. بايد با مسئولان فدراسيون صحبت كنم تا تكليف من مشخص شود. 
اگر قرار باشد تا من براي جام جهاني باشم بايد تركيب را كاملًا خودم انتخاب 
كنم و كس��ي در كارم دخالت نكند. اگر اين چنين نباش��د كس ديگري 
س��رمربي ش��ود. البته وضعيت من براي بعد از جام جهاني هم مشخص 

نيست. اكنون شرايط براي من ايده آل نيست و من قهر قهرو هستم!«

سعيد احمديان
   گزارش
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تصحيح و پوزش
در خبري كه روز س��ه ش��نبه در همين س��تون تحت عنوان پيروزي 
فوتسال دانش آموزي ايران در جام جهاني اسپانيا به چاپ رسيد نام تيم 
مدرسه آريو مصلي نژاد به اشتباه تيم فوتسال تهران عنوان شد كه به 
اين وسيله اصلاح مي شود. تيم فوتسال ياد شده از تيم هاي آموزش و 

پرورش شهرستان هاي استان تهران است. 
-----------------------------------------------------------
حمايت استاندار تهران از ميزباني جام ملت هاي آسيا 
در ادامه بازديد بازرس��ان كنفدراسيون فوتبال آسيا از شهرهاي معرفي 
 AFC ش��ده جهت اخذ ميزباني جام ملت هاي آسيا 2019 نمايندگان
صبح ديروز با حضور در استانداري با استاندار تهران گفت وگو كردند. در 
اين ديدار سيد حسين هاشمي استاندار تهران گفت: ايران پرجمعيت ترين 
كشور منطقه است. اميدواريم شما نمايندگان كنفدراسيون فوتبال آسيا 
با نگاه كارشناسانه به مس��ائل نگاه و واقعيت هاي كش��ور ما را در مورد 
فوتبال به هيئت رئيس��ه AFC منتقل كنيد. استانداري تهران تمامي 

حمايت هاي خود را از برگزاري اين مسابقات انجام خواهد داد. 
-----------------------------------------------------------
پيروزي پينگ پنگ بازان ايراني درمسابقات جهاني

سومين روز مسابقات تنيس روي ميز قهرماني تيمي جهان با پيروزي مردان 
و زنان ايران برابر پاراگوئه و اس��توني همراه بود. تيم مل��ي بانوان ايران در 
مصاف با استوني به برتري 3 بر يك دست يافت. همچنين در بخش مردان 

تيم كشورمان با نتيجه 3 بر صفر مقابل پاراگوئه به برتري دست يافت. 

وحيد صابري

پيروزي قاطع فوتسال 
تيم ملي فوتس��ال كش��ور مان در 
اولين دي��دار خ��ود در رقابت هاي 
جام ملت هاي آس��يا با نتيجه 5 بر 
يك تيم مل��ي اندون��زي را در هم 
كوبيد. رقابت ه��اي جام ملت هاي 
آسيا از ديروز در هوشي مينه ويتنام 
آغاز شد كه ملي پوشان كشور مان 
با بر ت��ري مقابل اندونزي خ��ود را آماده قهرمان��ي در قاره كهن 
كردند. گل هاي تيم كشور مان را طيبي و توكلي هر كدام دو گل 
و حسن زاده به ثمر رس��اندند. تيم ملي فردا در دومين به مصاف 

چين مي رود. 

رحيمي برنامه هاي دايي را بررسي مي كند 
سخنگوي هيئت مديره پرسپوليس 
گفت: هيئ��ت مدي��ره از مدير عامل 
در خواست كرده است كه در جلسه 
با سر مربي بر نامه هاي تيم براي فصل 
بعد بررسي شود. حميد استيلي گفت: 
هيئت مديره براي اينك��ه بتواند در 
اسرع وقت به مسائل باشگاه رسيدگي 
و وضعيت را در حوزه هاي مختلف روشن كند در نظر دارد در اين مدت 
جلسات متعددي را داشته باشد. در آخرين جلسه از آقاي رحيمي 
در خواست شد جلساتي با علي دايي داشته باشد تا وضعيت كادر فني، 

بازيكنان و بر نامه ي پيش رو بررسي و جمع بندي شود. 

فجر يا پيكان؟ 
دي��دار حس��اس مرحله بر گش��ت 
پلي آف لي��گ بر تر فوتب��ال ايران 
عصر امروز بين دو تيم فجر شهيد 
سپاسي ش��يراز و پيكان تهران در 
ورزشگاه شهر قدس بر گزار مي شود. 
دو تيم در حالي بازي امروز را انجام 
مي دهند كه حاصل تلاش شان در 
ديدار رفت به تساوي بدون گل انجاميد. فجر در طول رقابت هاي 
ليگ بر تر موفق نش��ان نداد، اما پيكان با فرهاد كاظمي هر چند 
حاشيه هاي زيادي داش��ت، اما در نهايت موفق به حضور در اين 

مرحله شد.

ماراتن هفت گانه فينال ليگ برتر بسكتبال  از امروز بين مهرام و 
پتروشيمي آغاز مي ش�ود تا هر تيمي كه چهار بازي را با پيروزي 

پشت سر بگذارد به عنوان قهرمان ليگ بر تر معرفي شود. 
پتروشيمي ميز بان دو بازي اول اس��ت كه امروز و فردا در سالن انديشه 
ماهشهر بر گزار مي شود. شاگردان مهران حاتمي در حالي ميز بان هستند 
كه در طول رقابت هاي ليگ شكست نداشته اند. آنها در دو ديدار رفت و 
بر گشت مقابل مهرام به پيروزي دست پيدا كرده اند، اما خوب مي دانند كه 
قصه بازي پاياني با بقيه بازي ها بسيار متفاوت است و اگر دلخوش به نتيجه 
آن دو بازي باشند آن وقت شايد مجبور باشند با قهرماني وداع كنند. در آن 
سوي ميدان، مهرام كه حالا با مصطفي هاشمي شرايط متفاوت اول فصل 
را پشت سر  گذاشته به ثبات خوبي دست پيدا كرده است، مي خواهد كار 
را در همين دو بازي اول تمام كند تا با خيال آسوده به بازي هاي دو شنبه و 
سه شنبه هفته آينده در تهران بينديشد، البته اين كار، كاري دشوار است، 

اما هر چه باشد مهرام آماده از عهده هر كاري بر مي آيد. 

   از عنوان مان دفاع مي كنيم  
مهران حاتمي سر مربي پتروش��يمي با اعلام اينكه با هدف دفاع از عنوان 
قهرماني گام به ديدار فينال مي گذاريم، گفت: بازيكنانم تمرينات بسيار خوبي 

را پشت سر  گذاشته اند و آمادگي كامل دارند. اگر چه اسكلت مهرام تيم ملي 
است، اما ما با توجه به عملكرد مان در طول ليگ اميد زيادي به قهرماني داريم، 
البته ما هيچ بازي و حريفي را ساده نمي گيريم و در هر بازي با قدرت، آمادگي 

و تمركز بالا وارد بازي مي شويم و با همين تفكر هم ادامه مي دهيم. 
  مي خواهيم نتيجه بگيريم 

مصطفي هاشمي سر مربي مهرام نيز با بيان اين نكته كه ديدار فينال بايد 
از لحاظ فني به سود بسكتبال ايران باشد، گفت: سخت  تمرين كرده ايم، 
چون مي دانيم تم��ام زحماتي كه در اين فصل كش��يده ايم بايد در اين 
مسابقه به ثمر برسد. فينال اوج حساس��يت ليگ بر تر است و هر تيمي 
كه بدون حاشيه و با تمركز بازي كند موفق مي شود. پتروشيمي تيمي 
قدر تمند اس��ت و با بر نامه بازي مي كند، اما ما تمركز مان روي عملكرد  
خودمان است و مي خواهيم برنده باشيم.  مهرام و پتروشيمي هر كدام به 
ترتيب هفت و سه دوره سابقه حضور در فينال ليگ بسكتبال را دارند كه 

مهرامي ها پنج و پتروشيمي يك قهرماني را در كار نامه دارند. 

شروع ماراتن فينال ليگ بر تر بسكتبال 
امروز اولين بازي پتروشيمي- مهرام در ماهشهر  فريدون حسن 

    بسكتبال


